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Plats Teams 
Datum Torsdag 2022-10-27 
Närvarande Per-Anders, Tina, Anna A, Conny, Diana, Lena, Marianne & Anna M 

 
 

 

1. Ordföranden hälsar alla välkomna och mötet inleds med en presentationsrunda av samtliga 
närvarande. 

 
2. Till sekreterare valdes Anna (punkten tas bort from nästa möte). 

 
3. Styrelsen godkänner dagordningen. 

 
4. Föregående protokoll lästes upp. Lyfter ett par punkter till dagens möte. 

 
5. Ekonomi/medlemmar: Tina informerar att vi har 149 488, 86 kronor totalt t.o.m. den 25 

oktober.  58 betalande medlemsföreningar.  
 
Tar upp frågan om det finns en lägsta smärtgräns för antalet medlemsföreningar i KAF: Tina 
tittar på kostnader under ett år och delar med 900 och landar då på 59 medlemsföreningar.  
 
Conny tar upp frågan om KAF kan bjuda in samtliga kommuner att vara medlemmar i KAF, 
första året gratis? Styrelsen anser att det kräver mer diskussioner innan beslut i frågan - 
lyfter ärendet till nästa styrelsemöte. 

 
6. Styrelse – Ordförande uppmuntrar samtliga styrelseledamöter att tänka på ett ämnesområde 

de vill arbeta med i KAF styrelsen, ex. kultur, hälsa, företag, kommunikation etc. så att alla 
känner sig delaktig i arbetet med KAF.  
 
Anna Mayborn meddelar att hon driver Active Quiz gående julkalender i år. 

 
7. Medlemserbjudande - Scandic Hotels har tagit fram nytt avtal för KAF med lägre rabatt men 

gällande alla veckans dagar. NovaSol har meddelat att vi ej längre får någon rabatt hos dem. 
 
Anna M redogör för de tre rabattpaket som hon tagit fram och erbjuder näringsidkare i 
Vänersborg. 

 
8. KAF-konferens 2022 & KAF konferens 2023: Inför nästa Årets konferens ska Motala 

återkomma om hur de vill göra. Styrelsen är överens om att första dagen bör vigas åt 
erfarenhetsutbyte. 

 

9. Planeringsdagar 2023: 16-17 februari. Plats beslutas senare, turordning av förslag: 

i. Korpen i Stockholm 
ii. Sigtuna 

iii. Via Teams 
iv. Åland 

 
10. Nästa möte: 1 december. 
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11. Övriga frågor:  KAF Nytt – Anna sammanställer Borås sammanfattning av dagarna till en 

artikel. Anna M kommer med information kring Active Quiz. Marianne kanske kan skriva om 

hur det ser ut i Skellefteå. Olle önskar att varje styrelseledamot skriver en liten presentation 

om sig själv och våra tankar om KAF och framtiden. Artiklarna Lars tillhanda senast 30/11. 

 
12. Mötet avslutas. 

 
Ordföranden tackar för dagens möte. 

 
_________________________ 
Anna Adolfsson 
vid pennan 


